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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZEDNE

NAŠE ČJ.: UMCP21/19099/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Dis. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-MAIL: helenagrycova©praha21 .cz

DATUM: 03.11.2023

Věc: Zápis z iednání Komise vzdělávání a výchovy. ze dne 30.10.2023

Místo konání:

Kabinet speciálního pedagoga, 2. stupeň MZŠ Polesná, Praha - Újezd nad Lesy, 190 16

Přítomní:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Lucie Doležalová

Mgr. Yvona Trčalová

Tomáš Buřil

Omluveni:

Ing. Miroslav Střihavka

Mgr. Libor Skala

Mgr. Iveta Průšová

PhDr. Veronika Havelková, PhD.

Hosté:

Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

Ing. Michal Hazdra

Milan Samec

lng. Luboš Kubina

Bc. Klára Tvrzová

Mgr. Ing.Jana Šťástková

Bc. Vlastimil Navrátil

Program:

1) Informace o nových stavebních projektech v Újezdě nad Lesy — s důrazem hlavně

na areál školy- host p. Luboš Kublna / OMI ÚMČ

1/4

 



2) KiVa — představeni preventivního programu, který probíhá v ZŠ — hosté Klára

Tvrzová + Vlastimil Navrátil / MZŠ

3) MŠ + ZŠ — podání informací, zda jsou zapojeni a čerpají finance ze Šablon —

prosím o přípravu informací ZŠ + MŠ

4) Požadavek Dopravní komise na součinnost s poskytnutím vstupních podkladů

pro úvahy 0 školní ulici — viz příloha + Opětovný náhled na zákres bezpečných

cest do školy a případně doplnění naších návrhů

5) Různé

Průběh jednání:

jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila V1705 hod její předsedkyně pí Ponicová.

Seznámila členy a hosty komise s body programu.

1) Informace o nových stavebních projektech v Újezdě nad Lesy — s důrazem hlavně

na areál školy — host p. Luboš Kubina / OMI ÚMČ

1. hřiště u 2. stupně ZŠ

V současné době je realizována rekonstrukce dvou hřišť MZŠ Polesná — podél plotu v ul.

Starokolínská. Jedná se o hřiště na malou kopanou/házenou a víceúčelové hřiště. Probíhá

podlimitní výběrové řízení dle zákona 134/2016 Sb. o veřejných zakázkách na zhotovitele.

Předpoklad realizace v 1. polovině roku 2024. Dále by mělo být realizováno Beachvolejbalové

hřiště z participačního rozpočtu.

2. plot podél hlavní silnice — 2. stupeň ZŠ

Tento projekt bude realizován výhledově, nejdříve se musí vyřešit materiál plotu. Pokud by

měl být plot betonový, je potřeba vyřešit logistiku betonáže s ohledem na malý prostorv ul.

Starokolínská — musel by být zajištěn záborjednoho pruhu vozovky.

3. jóga pointy

V roce 2024 by se měly realizovat tři jóga pointy, které by měly být umístěné v areálu MZŠ

Polesná —jeden v parku předl. stupněm ZŠ, druhý v areálu II. stupně ZŠ a třetí u multifunkce

na Rohožníku. Rozměryjóga pointů budou standartní, pouze jóga point v areálu II. stupně

bude větší, jelikož bude využíván školou jako venkovní učebna.

4. přestavba bytu na třídu v MŠ Sedmikráska

Byla vypracována studie proveditelnosti, která sloužíjako podklad pro zpracování projektové

dokumentace. V současné době probíhá veřejná zakázka na výběr zpracovatele projektové

dokumentace s termínem ukončení 3.11.2023. Následně bude vybrán zhotovitel.

Předpokládaný termín realizace je 7/2024.

5. Školní klub

Proběhla realizace opravy interiéru ŠK. Dále bude realizována oprava vstupního portálu do ŠK

a vestavěné skříně (ÚMČ), ostatnívybavení ŠK si bude realizovat MZŠ Polesná.

Předpokládaná realizace 3/2024.

6. park Zbyslavská

Byla dokončena realizace etapa ZA - mlatové cesty a herní a cvičební prvky. Do 3/2024 bude

instalováno veřejné osvětlení, pokud to bude technicky možné i instalace bezpečnostních

kamer. V plánu je dokončení celého prostoru parku, pokud bude vyčleněn rozpočet.

7. rampa MZŠ

Probíhá zpracování zadávací dokumentace pro veřejnou zakázku malého rozsahu na výběr

zhotovitele. Předpoklad realizace do konce roku 2023.
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2) KiVa — představení preventivního programu, který probíhá v ZŠ — hosté Klára

Tvrzová +Jana Šťástkova' + Vlastimil Navrátil / MZŠ

Speciální pedagog MZŠ a koordinátor KiVa programu, píTvrzová, představila preventivní

program KiVa členům a hostům komise (prezentace přílohou).jedná se o 3Ietý program,

kterýje v prvním, pilotním roce a v současné chvíli škola zvolila její postupné zavádění na

celou školu. Proběhlo proškolení KiVa týmu (nyní má 8 členů), na škole probíhají KiVa

hodiny (v současné době zatím 6.+7. ročníky intenzivněji (2 lekce/měsíc) a 8.+9. ročníky

ve zpomaleném režimu (i lekce/měsíc). Následně se budou zapojovat další a další

ročníky a budou doškolení další pedagogičtí pracovníci.

Rozložení sil:

Třídní učitelé — prevence

KiVa tým — intervence

3) MŠ + ZŠ — podání informací, zda jsou zapojeni a čerpají finance ze Šablon —

prosím o přípravu informací ZŠ + MŠ

1.MŠ — čerpá Šablony IV OPJAK - částka 455 384,- Kč (z částky hrazeno - školní asistent a

vzdělávání pracovníků - školení)

MŠ Sluníčko čerpá Šablony IV OPJAK - částka 573 386,- Kč (z částky hrazeno - školní

asistenta vzdělávání pracovníků - DVPP)

MŠ Sedmikráska čerpá Šablony IV OPJAK - částka 653 053,— Kč (z částky hrazeno - školní

asistenti, vzdělávání pracovníků - DVPP, odborně zaměřené tematické a komunitní

setkánív MŠ a podpora dětí s OMJ)

MŠ Rohožník čerpá Šablony lV OPJAK — částka 499 664,- Kč (z částky hrazeno - školní

asistenti, vzdělávání pracovníků — DVPP, odborně zaměřené tematické a komunitní

setkánív MŠ a podpora dětí s OMJ)

MZŠ Polesná čerpá Šablony IV OPJAK - částka 7.870.527,- Kč (z částky hrazeno — školní

speciální pedagog, školní asistent, školní psycholog, vzdělávání pracovníků ve vzdělávání

zš)

4) Požadavek Dopravní komise na součinnost s poskytnutím vstupních podkladů

pro úvahy 0 školní ulici — viz příloha + Opětovný náhled na zákres bezpečných

cest do školy a případné doplnění našich návrhů

Členům komise byl předán požadavek na součinnost s poskytnutím vstupních podkladů

pro úvahy 0 školní ulici, zaslaného panem Vlachovským 2 Dopravní komise. Členové

komise se zamýšlí nad vstupními podklady pro komplexní řešení zklidnění dopravní

situace kolem školy, nikoliv pouze projektu „školní ulice". Požadavek Dopravní komise
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obdrželi v tištěné podobě a v případě, Že by k němu měli co dodat, zašlou své podněty

tajemnicí Komise vzdělávání a výchovy a ta je předá dále Dopravni komisi. Na další

jednání KW bude přizván pan Kňákal z Dopravni komise.

Starosta MČ Praha 21 informovalo tom, že bude spuštěna anketa k dopravní situaci

v okolí školy. Tato anketa pomůže se sběrem dat a k získání názoru široké veřejnosti.

Tajemnice komise informovala členy Komise vzdělávání a výchovy otom, že Dopravni

komise zorganizovala na 2.11.2023, v čase 7.00-8.00 hod dopravni průzkum u 1. i 2.

stupně ZŠ.

Další termín jednání KW bude dohodnut emailem.

  Zapsala: dne 30.10.2023 tajemnice komise Helena Gryčová

Ověřila: dne ...... předsedkyně komise Lucie Ponicová
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